

Re: 75th anniversary of the 1947 Marian Congress and the consecration of Canada to the Immaculate Heart of Mary

Your Eminences/Your Excellencies,

At its April 2022 meeting, the Executive Committee received and discussed the attached letter from Mr. Dennis Girard, Director of the Marian Devotional Movement, regarding the 75th anniversary of the 1947 Marian Congress.

The Executive Committee agreed to support the pilgrimage of the three replica statues of Our Lady of the Cape to multiple cities across Canada and invites the Bishops of dioceses where the statues will be displayed to promote the event in their respective parishes and communities.

Sincerely yours in Christ,

**Father Jean Vézina
CCCB General Secretary**

Objet : 75^e anniversaire du Congrès marial de 1947 et la consécration du Canada au Cœur Immaculé de Marie

Éminences / Excellences,

À sa réunion d'avril 2022, le Bureau de direction a reçu et discuté la lettre ci-jointe de M. Dennis Girard, directeur du Mouvement de dévotion mariale, concernant le 75^e anniversaire du Congrès marial de 1947.

Le Bureau de direction a convenu d'appuyer le pèlerinage des trois répliques de statues de Notre-Dame du Cap dans plusieurs villes du Canada et invite les évêques des diocèses où les statues seront exposées à promouvoir l'événement dans leurs paroisses et communautés respectives.

Sincèrement vôtre dans le Christ,

**M. l'Abbé Jean Vézina
Secrétaire général CCCB**